香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



偷景灣服務管理有限公司 ─ 愉景灣(住宅) Discovery Bay Services Management Limited -Discovery Bay (Residential)



物業管理(住宅)

Property Management (Residential)

偷景灣服務管理有限公司積極於屋苑內推廣及實踐環保, 秉承「持續改善●善用科技●珍惜資源●社區教育」四大方向為原則,致力透過硬件設備、環保措施及教育活動提高居 民的環保意識。

Discovery Bay Services Management Limited pro-actively advocates and implements environmental protection measures within the Property and continuously upholds the four principles of "Sustain Environment, Apply Technology, Value Resources and Educate Community (S.A.V.E.)" to enhance residents' environmental awareness through hardware facilities, environmental measures and education activities.



將棄置的垃圾收集站以升級再造物料改建為教育角[,] 教育居民屋苑的環保措施。

Converting an abandoned refuse collection depot to an education corner with the use of upcycled materials to educate residents on environmental measures that have been undertaken by the Property.



收集玻璃瓶並使用破碎機將之壓碎成玻璃砂,用於填回屋苑施工場地,以減輕垃圾堆填區的負荷,及減少因運輸玻璃瓶作回收 而產生的碳排放。

Collecting and crushing glass bottles to glass sand by using a glass crushing machine and reusing it as backfilling for construction sites at the Estate so as to help alleviate the burden to landfills and reduce the carbon emissions due to shipping of glass bottles.



舉辦不同計劃和活動,如跳蚤市場、回收日和清潔沙灘等,提高居民的環保意識。

Organising different programmes and events such as flea market, recycling days and beach cleaning to raise the residents' awareness on environmental protection.